
Zápis č. 02/(24-27) 297 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT 

konaného 30. května 2024, 9:00 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FCH VUT v Brně, Purkyňova 464/118 – E517 

 
Přítomni: Cigánek, Diviš, Kalina M., Kouřilová, Krouská, Obruča, Pořízka, Přibyl, Řeháková, 

Sedláček, Švec, Vespalec.  
Omluveni:    Fanglová, Kalina L., Přikryl. 
Hosté:    Dzik, Hladík, Krajčovič, Pekař, Smilek, Šoukal, Vala, Vašinová Galiová, Veselý 

Program: 
1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT 
3. Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních 

programech na FCH VUT pro akademický rok 2025/2026 
4. Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v navazujících studijních 

programech na FCH VUT pro akademický rok 2025/2026 
5. Zpráva o hodnocení výuky v bakalářských a navazujících magisterských studijních 

programech na Fakultě chemické VUT v zimním semestru akademického roku 2023/2024 
6. Výroční zpráva o činnosti FCH VUT za rok 2023 
7. Zpráva o plnění plánu realizace strategického záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, 

vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty chemické VUT pro rok 2023 
8. Plán realizace strategického záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační 

a další tvůrčí činnosti Fakulty chemické VUT pro rok 2024 
9. Zpráva o hospodaření FCH VUT v roce 2023 
10. Pravidla sestavení rozpočtu a hospodaření Fakulty chemické VUT pro kalendářní rok 2024 
11. Návrh rozpočtu FCH VUT pro kalendářní rok 2024 
12. Různé 
 
AD 1) Zahájení zasedání 
Předseda AS FCH přivítal přítomné a zahájil zasedání. Dotázal se, zda k navrženému 
programu, který byl zaslán členům AS FCH elektronicky, někdo má připomínky. Připomínky 
nikdo nemá; proběhlo hlasování o navrženém programu: 
Hlasování:  
 Pro:   12 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Program dnešního zasedání AS FCH bude probíhat dle zaslaného programu. 
 
Zápis z ustavujícího zasedání (č. 296) byl členům Akademického senátu zaslán. Vznesena byla 
jedna připomínka, a sice, že dr. Krouská je předsedkyní Legislativní komise, nikoli 
Ekonomické komise, jak je uvedeno v zápisu. Tato nepřesnost bude opravena. Proběhlo 
hlasování o znění zápisu po zapracování uvedené korekce. 
Hlasování:  
 Pro:   12 
 Proti:   0 
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 Zdržel se:  0 
Zápis ze zasedání č. 296 byl schválen. 
 
Na minulém zasedání nebyl určen tajemník AS FCH VUT. Po dohodě bude tuto funkci 
vykonávat i nadále Mgr. Ilona Pipková, která vyjádřila svůj souhlas. 
Proběhlo tajné hlasování o složení Ekonomické a Legislativní komise; předseda AS obdržel 
návrhy od předsedů jednotlivých komisí; s těmito návrhy seznámil členy AS FCH: 
Složení Ekonomické komise AS FCH VUT:  
doc. Sedláček (předseda);  
členové – KAP: doc. Kalina L., prof. Obruča, dr. Pořízka, dr. Přikryl; 
členové – SK: Ing. Přibyl, Ing. Vespalec. 
Složení Legislativní komise AS FCH VUT: 
Dr. Krouská (předsedkyně); 
členové – KAP: dr. Cigánek, dr. Kalina M., dr. Švec; 
členové – SK: Ing. Fanglová, Bc. Kouřilová, Ing. Řeháková. 
V obou případech hlasovalo 14 členů; všichni souhlasili. Toto složení je tedy platné a bude 
opraveno i na webu. 
 
  
AD 2) Informace od vedení FCH VUT 
Děkan FCH, prof. Veselý: 
• Stále probíhá příprava reformy doktorského studia, která by měla platit od 1. 9. 2025; 

s tím souvisí mnoho dalších činností, jako např. hodnocení doktorského studia a příprava 
na dofinancování stipendií doktorského studia. 

• Na podzim proběhne hodnocení od zahraničních hodnotitelů, které bude sloužit jako 
příprava na hodnocení dle M2025+. 

• Veškeré tyto činnosti jsou v souladu s cíli dle plánu realizace strategického záměru pro 
rok 2024. 

• V rámci udržování a vylepšování infrastruktury proběhne v budově F instalace 
výkonného kompresoru, dále bude instalován nový dieselagregát; koncem roku je 
plánováno zavedení kartového přístupu do všech laboratoří. 

• Počátkem července by měly začít práce na výměně podlahy ve 3. NP; po dobu cca 2 
týdnů bude uzavřen celý laboratorní trakt; po asi 2 týdnech budou zpřístupněné 
laboratoře ve 2. NP; laboratoře ve 3. NP budou zpřístupňovány postupně. Smlouva by 
měla být podepsána během příštího týdne. 
Dr. Švec: Až bude probíhat výměna světlíků, je nutné, aby toto bylo oznámeno 
s předstihem, jelikož z důvodu otřesů bude potřeba neprovádět žádná měření a 
případně zakrýt přístroje. 

• V kanceláři vedle skladů (po dr. Bednaříkovi) je nyní J. Charvátová – vedoucí úklidu. 
• Přístřešek na tlakové nádoby (informuje Ing. Hladík): Zatím není v provozu z toho 

důvodu, že na vedlejším pozemku je stavba, která není pevně spojena se zemí a nejsou 
na ní svody; situace se intenzívně řeší a doufáme v brzké zprovoznění. Plánuje se, že 
klíče budou k dispozici na vrátnici a na sekretariátech ústavů. 

• Předseda AS FCH otevřel diskuzi k tomuto bodu; zatím nejsou žádné dotazy. 
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• Dále se budou projednávat jednotlivé body dle schváleného programu; dokumenty 
budou editovány z praktických důvodů přímo na sharepointu (AKADEMICKY SENAT FCH 
VUT); svoje připomínky nebo stanoviska sem může uvádět i vedení, čímž bude 
přehledné, jak byly jednotlivé připomínky vypořádány. 
 

AD 3) Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních 
programech na FCH VUT pro akademický rok 2025/2026 
Předseda AS požádal vedení fakulty o úvodní slovo. Dokument představuje proděkanka pro 
bakalářské a navazující studium, doc. Vašinová Galiová: Dokument je téměř totožný 
s předchozím rokem; obsahuje pouze dvě změny. První změna se týká přijímání studentů do 
kombinovaného studia, kdy nyní nově se bude přijímat pouze do jednoho studijního 
programu; druhá změna vychází z rozhodnutí rektora – došlo ke změně výše poplatku za 
uznání zahraničního studia. 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi k tomuto bodu. Někteří členové AS se dotázali, proč byl 
vybrán právě tento studijní program pro kombinované studium; odpověď: bylo to na základě 
provedené analýzy počtu studentů kombinovaného studia; členům AS budou tyto údaje 
zaslány. 
Akademický senát FCH VUT projednal pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke 
studiu v bakalářských studijních programech na FCH VUT pro akademický rok 2025/2026. 
 
AD 4) Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v navazujících studijních 
programech na FCH VUT pro akademický rok 2025/2026 
Předseda AS FCH opět požádal vedení FCH o představení tohoto dokumentu. 
Doc. Vašinová Galiová: Dokument je opět téměř totožný s příslušným dokumentem z loňska; 
pro kombinované studium ale není v rámci navazujících SP otevřen žádný SP z důvodu 
nízkého zájmu. Pokud by se přesto zájemce o tuto formu studia našel, lze situaci řešit po 
dohodě s garantem formou individuálního studijního plánu, jelikož by se jednalo o jednotky 
případů.  
I v navazujícím studiu došlo ke změně poplatku za uznání zahraničního vzdělání. 
Žádné připomínky ani dotazy nezazněly. 
Akademický senát FCH VUT projednal pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke 
studiu v navazujících studijních programech na FCH VUT pro akademický rok 2025/2026. 
 
AD 5) Zpráva o hodnocení výuky v bakalářských a navazujících magisterských studijních 
programech na Fakultě chemické VUT v zimním semestru akademického roku 2023/2024 
Předseda AS FCH opět požádal vedení FCH o představení tohoto dokumentu. 
Doc. Vašinová Galiová: I tento dokument byl zpracován stejným způsobem jako 
v předchozím roce; problémem je to, že počet hodnocených předmětů je nízký. Nicméně 
nebyly nalezeny žádné nedostatky závažnějšího charakteru; výjimkou je kritika náročnosti 
rozřazovacího testu z angličtiny, což ale je záležitost, která se řeší na úrovni VUT.  
Obecně platí, že vedení má snahu vymyslet vhodný motivační systém pro studenty, aby 
hodnotili více. 
Žádné připomínky ani dotazy nezazněly. 
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Akademický senát FCH VUT projednal zprávu o hodnocení výuky v bakalářských a 
navazujících studijních programech na Fakultě chemické VUT v zimním semestru 
akademického roku 2023/2024. 
 
AD 6) Výroční zpráva o činnosti FCH VUT za rok 2023 
Předseda AS FCH opět požádal vedení FCH o představení tohoto dokumentu. 
Prof. Veselý: Zpráva je připravena zatím v textové formě; zde je ale kompletní. Graficky bude 
zpracována po případných připomínkách ze strany Akademického senátu; následně bude 
vystavena na web. 
Diskuze k tomuto dokumentu: 
Doc. Sedláček: Doporučuje vypsat názvy konferencí místo počtu; dále pro větší přehlednost 
dává ke zvážení sloučení dvou tabulek s přehledem projektů do jedné, případně použití 
jiného typu tabulky. 
Dále byly provedeny drobné korekce a uloženy přímo na sharepointu; jednotlivé body byly 
probírány a diskutovány podrobně. 
Akademický senát FCH VUT projednal výroční zprávu o činnosti FCH VUT za rok 2023. 
 
AD 7) Zpráva o plnění plánu realizace strategického záměru vzdělávací a vědecké, 
výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty chemické VUT pro rok 2023 
Předseda AS FCH opět požádal vedení FCH o uvedení projednávaného dokumentu. 
Prof. Veselý: Koncepce tohoto dokumentu za poslední roky prošla změnou. Zatímco v letech 
2019–2021 byla převzata koncepce MŠMT a jednotlivá témata byla přepracována do 
strategických záměrů univerzit a potažmo i fakult, za poslední asi 2 roky dochází 
k postupnému přepracovávání strategického záměru tak, aby strategický záměr byl v souladu 
s položkou PPSŘ. V současnosti tedy dokument směřuje k jednodušší formě („oblast – cíl – 
cesta“). K tomu by měly přispívat i zprávy o realizaci SZ za předchozí roky. Mění se nejen 
obsah, ale i doby přípravy (konkrétně SZ pro rok 2025 má být projednáván již na podzim roku 
2024).  
Dokument musí být jednoduchý, aby byl kontrolovatelný. Současně je třeba si uvědomit, že 
dokument je veřejný, tedy není úplně detailní. 
Akademickému senátu byla na jaře předložena draftová verze, následně byl dokument 
pojednán s vedením VUT, následně předložen Vědecké radě FCH VUT a nyní je předkládán 
Akademickému senátu se zapracovanými všemi připomínkami. 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi k projednávanému dokumentu. 
Doc. Sedláček: Akademický senát měl k dokumentu 32 připomínek, z nichž vedení 
akceptovalo pouze 6; toto vnímá jako nízký respekt k práci členů AS.  
Reaguje děkan: Veškeré připomínky členů AS byly na poradě vedení projednány jedna po 
druhé, ale v některých případech nebylo možno je zapracovat. Znovu zdůraznil, že v souladu 
s instrukcemi od rektora VUT je nutné některé body spíše zestručňovat.  
Aby se do budoucna předešlo podobným nedorozuměním, bylo dohodnuto, že veškeré 
připomínky budou zaznamenávány do jednoho dokumentu uloženého na sharepointu; 
vedení tam následně může vložit poznámku, jak bylo s danou připomínkou naloženo. Tímto 
způsobem byly vypořádány i veškeré již zmíněné připomínky k tomuto dokumentu v rámci 
tohoto jednání – jsou tedy zaznamenány přímo v dokumentu uloženém na sharepointu.  
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K problematice dokovací stanice – nebylo vyhodnoceno jako strategický cíl; nicméně bude 
zjištěn zájem mezi akademickými pracovníky a v kladném případě budou dokovací stanice 
instalovány, i když nejsou uvedeny jako strategický cíl. 
Akademický senát FCH VUT projednal zprávu o plnění plánu realizace strategického 
záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty 
chemické VUT pro rok 2023. 
 
AD 8) Plán realizace strategického záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 
inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty chemické VUT pro rok 2024 
Úvodní představení dokumentu – prof. Veselý: Akademický senát obdržel na jaře také 
draftovou verzi dokumentu pro podrobnější seznámení; po projednání s rektorem VUT je 
předložena tato verze se zapracovanými připomínkami.  
Podobně jako v případě předešlého dokumentu, i zde byly jednotlivé připomínky 
zaznamenány přímo do souboru uloženém na sharepointu. 
Akademický senát FCH VUT projednal plán realizace strategického záměru vzdělávací a 
vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty chemické VUT pro 
rok 2024. 
 
Před projednáváním bodu 9 odchází Ing. Vespalec. 
 
AD 9) Zpráva o hospodaření FCH VUT v roce 2023 
Tajemník představil dokument, ve kterém jsou jako každoročně detailně popsány hlavní 
finanční transakce, detailněji zmínil především nákupy z centralizovaných prostředků a 
nepříznivé okolnosti dofinancování Laboratoře bioplastů. 
Navazuje vyjádření předsedy EK: 
Dokument projednala EK dne 27. 5. na svém zasedání, fakulta skončila s kladným 
hospodářským výsledkem, proto by bylo dobré zamýšlet se nad čerpáním fondů. Na jednání 
EK zaznělo od vedení fakulty, že tyto prostředky plánuje využít na financování doktorandů 
v souvislosti s navýšením stipendií. 
Vedení fakulty na zasedání EK také přislíbilo provést důkladnou analýzu DSP studia a pak 
výsledky představit celému AS. 
Předseda EK dále poukázal na vysoké čerpání (os. náklady) na děkanátu, které jsou v návrhu 
rozpočtu. 
Na rektorátě byla zpracována tabulka průměrů a mediánů mezd jednotlivých pozic v rámci 
VUT, na FCH jsme na průměru. Z těchto hodnot pak lze vycházet při podávání projektových 
přihlášek.  
Vedení rovněž využívá termínovaných vkladů za účelem výnosů z fondů. 
Závěrem předseda EK shrnul, že EK projednala předložený dokument a přijala usnesení, ve 
kterém doporučuje AS schválit jej v předloženém znění.  
Navazuje diskuze: 
Doc. Sedláček ještě upozorňuje na to, že na fondu FPP u CMV chybí položka cca 1,2 mil. za 
opravu přístroje. Tento přesun bude vypořádán. 
Pokračuje ředitel ÚCHM, doc. Šoukal: V roce 2022 byly chybně přesunuty skoro 2 mil. Kč 
z centralizovaných prostředků ústavu místo z centralizovaných prostředků fakulty na 
dofinancování rozpočtu ústavu. Tato nesrovnalost se vypořádá v průběhu roku 2024. 
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Doc. Diviš: Zajímá se o položku -1,7 mil. Na ústavu 16130. Reaguje tajemník – jedná se pouze 
o dílčí položku, je otázkou rozložení v rámci rozpočtu ústavu. 
Proděkan dr. Smilek – Co je myšleno analýzou doktorského studia? Doc. Sedláček – Cílem je 
zjistit především počet studentů, které bude třeba financovat. 
Další dotazy nebyly vzneseny, předseda Diviš ukončil diskuzi. 
Akademický senát FCH VUT projednal zprávu o hospodaření FCH VUT za rok 2023. 
 
AD 10) Pravidla sestavení rozpočtu a hospodaření Fakulty chemické VUT pro kalendářní 
rok 2024 
Předseda Diviš požádal děkana o představení dokumentu. 
Děkan Veselý – pravidla jsou založena na výkonové složce výuky, vysvětlil např. výpočet 
odvodů z centralizovaných prostředků. Financování CMV je dle přidělených prostředků z IP. 
Diskuze, dotazy: 
Sedláček – V části týkající se čerpání FPP souhlasí s opravenou formulací (článek 9, bod 6), AS 
se bude podílet na projednávání čerpání/převodů od výše 500 tis. Kč bez DPH. 
Pokračuje Sedláček – další návrhy na úpravu budoucích pravidel, např. ve výkonové části 
týkající se publikační činnosti vypadl vliv AIS, navrhuje zařadit podíl na IP. 
Ve výukové části týkající se pořádání SZZ by bylo dobré vyhodnotit zájem studentů o 
konkrétní studijní programy, ale tak, aby to nevedlo k soupeření mezi ústavy. 
Další dotazy nebyly vzneseny, ale předseda Diviš se ujišťuje, zda se dokument bude 
schvalovat v předloženém nebo upraveném znění. 
Obruča – díky časové tísni se letos opravy nestihnou zapracovat, proto bude AS schvalovat 
dokument v předloženém znění. 
Děkan – upozorňuje na významné rozdíly v kvalifikační struktuře mezi ústavy, což se projeví 
v nevyváženosti rozpočtu. 
Tajemník – V případě, že ústav má dostatek prostředků na fondech, přesuny nejsou nutné 
dofinancovávat z mandatorních výdajů. 
Sedláček – je třeba myslet na mimořádnosti, proto je vhodné způsob čerpání z FPP projednat 
na zasedání AS, především pokud jde o mandatorní náklady. 
Do diskuze se zapojili i ředitelé, pokračuje Šoukal: 
V tabulkách Pravidel rozpočtu jsou velké výkyvy z mnoha důvodů, malé úpravy se projeví 
zásadní změnou. Také souhlasí, že není vhodné mít vysoké zůstatky na fondech. Na ÚCHM se 
řeší zhruba 50 % zakázek smluvního výzkumu a grantů fakulty, dělit rozpočet VUT až na 
jednotlivé laboratoře je nevhodné. Pokud je ústav ve ztrátě, doplácejí na to zaměstnanci, 
kteří nejsou do smluvního a grantového výzkumu zapojeni. 
Doplňuje Sedláček – o finance přicházíme také díky inflaci. 
Obruča – pravidla rozpočtu se musí přizpůsobovat podle aktuální situace. 
S komentářem vystoupil ředitel Pekař: Případné výnosy ústavů se jim nevrátí díky vysokým 
odvodům, tato situace nebyla zatím dořešena. Velmi malé odchylky a změny v rozpočtu 
způsobí velké změny. Je třeba zjednodušit výpočty s přihlédnutím na to, že hlavní složkou 
jsou mzdy. 
Reaguje děkan: Mezi ústavy je velká nevyváženost a dopadá to na zaměstnance, kteří nemají 
projekty. 
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Pokračuje Šoukal: Systém rozdělení IP a výuky je stále složitější, pravidla nejsou robustní. 
Každý rok se počítá s tím, že bude rozpočet odsouhlasen na základě domluvy ředitelů. To by 
se mělo změnit – připravit jiný systém pravidel. 
Ředitel Pekař opět zdůrazňuje, že se platí vysoké odvody. 
 
Pokračuje Sedláček – z diskuze vyplývá, že postup tvoření pravidel je skutečně složitý. Podíl 
výuky každého ústavu je zhruba ¼, takže je třeba provést důkladnou kontrolu výuky a 
předmětů, aby se efektivně využívali odborníci všech ústavů např. v předmětech, kde se 
střídá více přednášejících. 
Doplňuje Obruča – podíl výuky je stále stejný, ale v rozpočtu tato položka velmi kolísá. Máme 
velký počet předmětů, bylo by dobré tento počet snížit. 
Předseda Diviš – diskuze o pravidlech je široká, zřejmě nad rámec řádného zasedání AS. 
Pokud by byl zájem ze strany vedení fakulty, navrhuje uspořádat výjezdní zasedání AS, kde 
by se téma pravidel a rozpočtu mohlo projednat detailněji. 
Pokračuje děkan – množení předmětů je především díky projektu MOST, ředitelé mají nyní 
zkontrolovat předměty, kde je málo studentů a zároveň se nejedná o státnicové předměty. 
Dále upozorňuje na chyby v rozvrzích. 
Sedláček – Některé předměty mohou bez problémů učit doktorandi, to pak způsobuje 
disproporce, protože někdy jsou placeni z ústavu, někdy z děkanátu, na každém ústavu je 
situace jiná. 
Obruča – doplňuje, že doktorandi mají povinnost učit. 
Závěrem předseda Diviš konstatoval, že Akademický senát FCH VUT projednal pravidla 
sestavení rozpočtu a hospodaření Fakulty chemické VUT pro kalendářní rok 2024. 
 
Zasedání opouští předseda Diviš, řízení zasedání přebírá místopředseda Obruča. 
 
AD 11) Návrh rozpočtu FCH VUT pro kalendářní rok 2024 
Obruča – Tento bod jednání je problematický, děkan reaguje – požaduje odložit 
projednávání tohoto bodu. 
Pokračuje Sedláček – vysvětlení pro všechny senátory: EK se s vedením shodla, že aktuální 
verze rozpočtu obsahuje spoustu chyb, proto není možné rozpočet projednávat.  
Návrh rozpočtu nebyl Akademickým senátem projednán, protože nebyl projednán na EK. 
 
AD 12) Různé 
Dr. Smilek 

• Připomíná registraci na konferenci Chemistry & Life (do 15. 6. 2024). 
Doc. Sedláček 

• Jak se bude postupovat při přijímacím řízení do DSP, když se na jedno téma hlásí dva 
studenti? Dle platné směrnice se na jedno téma může přijmout jen jeden student. V 
minulosti se toto pravidlo nedodržovalo – byli přijati oba studenti a na zasedání 
oborové rady bylo téma rozděleno, aby mohli ve studiu pokračovat oba studenti. 
Vzhledem k tomu, že se studenti hlásí na konkrétní téma, není v pořádku téma po 
zahájení studia měnit. Jak se to letos vyřeší? 
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Reaguje prof. Vala – Téma by se měnit nemělo. Teď se student musí přihlásit na již 
schválené téma a na podzim lze schválit nové téma včetně nového školitele. 
Doplňuje děkan a upozorňuje na rozdíl mezi „zadáním“ a „tématem“. V 1. ročníku 
studia je změna na základě žádosti studenta bez problémů možná. 

• Vzhledem k rušení kombinovaného studia v některých navazujících magisterských 
programech se informuje, kolika studentů se to týká. Odpovídá doc. Vašinová 
Galiová: Jedná se o jednotky studentů (velmi malý počet). 

Dr. Krouská 
• Dotázala se, kdy bude uveřejněn časový plán na akademický rok 2024/2025.  

Reaguje doc. Vašinová Galiová: Časový plán byl tento týden zveřejněn.  
Prof. Obruča: Z jakého důvodu je letos v časovém plánu termín pro zadávání 
závěrečných prací na konci června? S tímto termínem nesouhlasí; před prázdninami 
se vedoucí věnují závěrečným pracím, jsou v komisích u SZZ a přes prázdniny pak na 
základě výsledků BP, DP připravují témata navazujících prací také s ohledem na 
řešené projekty. Letos je na to velmi málo času.  
Reaguje doc. Vašinová Galiová: Vysvětluje souvislosti, schvalování témat na začátku 
semestru je pozdě. 
Doc. Dzik: Studenti SP Chemie a chemické technologie si téma vybírají na konci 
letního semestru. 
Doc. Šoukal doplňuje, že nebude schvalovat témata vedená jiným vedoucím, než jsou 
kmenoví zaměstnanci ústavu, pokud není naplněna celková kapacita těchto 
zaměstnanců ústavu.   

Prof. Obruča 
• Upozorňuje na nepříjemnost s nepřeposláním prostředků od GAČR spoluřešitelům 

projektů. Celkem se to týká 3 projektů. 
Další témata 

• Rekonstrukce laboratoří (C313, C329, C330) budou probíhat až v roce 2025; 
prostředky na tuto rekonstrukci zatím nejsou schválené. 

• Termíny dalších zasedání:  
EK: 6. 6. 2024 v 8:00 hod 
AS: 18. 6. 2024 ve 14:30 hod a 25. 6. 2024 ve 14:00 hod 

S uvedenými termíny všichni přítomní souhlasili. 
Nikdo neměl žádné další příspěvky do diskuze; místopředseda AS FCH VUT poděkoval všem 
za účast a ukončil zasedání.  
 
Brno, 10. 6. 2024 
Zapsala:  
Mgr. Ilona Pipková (body 1-8); Ing. Jitka Krouská, Ph.D. (body 9-12) 
 
 
..................................... ..…………………………………………. 
   Ing. Jiří Přibyl       prof. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH            Předseda KAP AS FCH  

………………..……………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 
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